



兒童癌病基金
Children's Cancer Foundation

「帽子日」學校報名表格 “Hats On Day” School Enrolment Form

請將已填妥之報名表格電郵至 fr@ccf.org.hk 或 傳真至 2815 5511

Please return the completed enrolment form by email to fr@ccf.org.hk or by fax at 2815 5511

學校名稱 School Name :	
聯絡人 Contact Person :	電郵 Email :
電話 Telephone No. :	傳真 Fax :
地址 Address :	

支持方式 Support Us

(歡迎多項選擇 Welcome to tick more than one option)

- ☐ 本校將參與「帽子日」活動

Please enrol us in the Children's Cancer Foundation's "Hats On Day"

預計參與人數 Estimated number of participants: _____

全校師生總人數 Total number of teachers and students: _____

所需宣傳物資(宣傳單張及 A3 海報)數量 Number of promotional materials required
(Leaflets and A3 Posters): _____

舉行「帽子日」的日期 Preferred date to hold "Hats On Day": _____

善款收集方式 Donation collection method (請選擇以下其中一項 Please select one)

- ☐ 本校將統一收集善款，並提供捐款紀錄表[#]，再轉交基金跟進

We will collect and consolidate the donations and submit them, together with a donation record form[#] to the Foundation for follow-up.

[#] 請於捐款紀錄表上記錄學生姓名、班別及收據抬頭等資料，以便跟進。

[#] Please provide the student's name, class, and the name to appear on the receipt for further follow-up.

- ☐ 本校將發放活動連結，師生透過由基金連結（稍後提供）[#]向基金報名及捐款

We will provide the Event online registration link which will be provided by the Foundation in due course. Students and teachers will enrol and donate directly[#] through the link.

[#] 善款將由基金直接收集，如學校需知悉報名詳情，須另行向基金查詢。

[#] Donations will be collected directly by the Foundation. Please contact the Foundation for details.

生命教育講座 Life education seminar

- ☐ 本校希望基金安排到校講座 Please arrange a life education seminar at our school

講座由註冊社工及兒童癌病康復者主講（廣東話）

Seminar to be conducted by a registered social worker and a cancer survivor (Cantonese)

建議日期及時間 Preferred Date and Time :

選項 Option 1: _____ 選項 Option 2: _____ 選項 Option 3: _____

- ☐ 本校未能參與兒童癌病基金「帽子日」活動，但願意捐款支持

We are not able to join "Hats On Day", but wish to donate

HK\$

請寄發正式收據，收據抬頭

Please issue an official receipt in the name of: _____

兒童癌病基金(於香港註冊成立的擔保有限公司)

總辦事處: 香港干諾道中 125 號東寧大廈 702 室
Head Office: Room 702, Tung Ning Building
125 Connaught Road Central, Hong Kong
Tel: (852) 2815 2525 Fax: (852) 2815 5511

社區服務中心(黃大仙): 九龍黃大仙下邨龍福樓地下 8-13 號
Community Service Centre (Wong Tai Sin): Units 8-13, G/F
Lung Fook House, Lower Wong Tai Sin Estate, Kowloon
Tel: (852) 2328 8323 Fax: (852) 2328 8369

社區服務中心(長沙灣): 九龍蘇屋邨石竹樓 2 樓
Community Service Centre (Cheung Sha Wan):
2/F, Carnation House, So Uk Estate, Kowloon
Tel: (852) 2319 1396 Fax: (852) 2319 1696